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Nr. 17 BRIEF VAN DE MINISTER VAN VOLKSGEZONDHEID, WELZIJN EN
SPORT

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 25 april 2005

Bijgaand treft u aan ter informatie de beleidsnotitie «een doelmatiger
geneesmiddelengebruik»1.
Centrale vraag bij het opstellen van de beleidsnotitie is geweest: Waar
moet VWS – gelet op de beperkte middelen die zij heeft – de meeste
aandacht aan besteden om op korte termijn (tussen nu en 2007) het doel-
matiger gebruik van geneesmiddelen te bevorderen?
In interactie met alle relevante partijen (industrie, zorgverzekeraar, zorg-
verlener en patiënt) is getracht hierop een antwoord te geven. Dit
antwoord is de basis geweest voor onderhavige beleidsnotitie.

Doelstelling van de notitie is het opstellen van een realistisch en haalbaar
actieprogramma.
Hoofdthema’s zijn:
– transparantie van de geneesmiddelensector;
– patiënt ontwikkelen tot een beter geïnformeerde zorgconsument;
– patiëntveiligheid;
– communicatie over VWS-beleid en kennisuitwisseling.

De bij de thema’s genoemde acties zijn zowel gericht op zorgverzekeraars
als zorgaanbieders en patiënten. Een prioritering in acties is bewust niet
gemaakt. De verwachting is dat juist door het gelijktijdig inzetten van alle
acties het meeste effect zal worden behaald.

Tot slot merk ik op dat conform de toezegging in het AO patiëntveiligheid
van 16 maart uw Kamer in mei uitgebreid zal worden geïnformeerd over
de onderwerpen «indicatie op recept» en «de internetdokter». De actie om
in FTO-groepen meer aandacht te besteden aan het off label voorschijven
door artsen is terug te vinden in deze beleidsnotitie.

De Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
J. F. Hoogervorst
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1 Ter inzage gelegd bij het Centraal Informa-
tiepunt Tweede Kamer.
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